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Přítomni: viz listina přítomných 
 
Program schůze: 

1. Schválení programu. 
2. Přehled hospodaření a úspěšnosti výběru příspěvků. 
3. Schválení převodu zůstatku fondu SRPŠ z roku 2023 do roku 2024. 
4. Finalizace plánu aktivit a čerpání fondu SRPŠ v roce 2024 na základě zpětné vazby na zaslané 

podklady. 
5. Diskuze. 
6. Závěr. 

 

  Zahájení 
 

Schůzi předsedala Vladimíra Kolaříková. Vzhledem ke skutečnosti, že se v 18:30 nesešla 
usnášeníschopná nadpoloviční většina členů, byla v souladu se stanovami a pozvánkou svolána 
náhradní členská schůze od 18:45. Přítomno na této schůzi bylo 10 členů.  

 

1. Schválení programu 
 

 Předsedající seznámila přítomné s programem schůze a vyzvala přítomné k případným 
připomínkám, které nebyly vzneseny. Program byl následně schválen ve znění, jaké bylo uvedeno 
na pozvánce.  

Schvalování: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

2. Přehled hospodaření a úspěšnosti výběru příspěvků 

Vladimíra Kolaříková informovala přítomné o výsledcích hospodaření SRPŠ. Zůstatek na účtu 
SRPŠ činil k 31.12.2023 305 353,94 Kč s tím, že zůstatek na účtu párové výuky činil 0,- Kč. Dále 
předsedající informovala přítomné, že příspěvky do fondu SRPŠ činily za rok 2023 169.924,52 Kč  
stále přispívá pouze silnější 1/3 rodičů. Výběr příspěvků v roce 2023 se oproti roku 2022 bohužel 
ještě zhoršil (v roce 2022 činil 199.500,- Kč).   

Přítomní se shodli na tom, že je třeba skrze třídní důvěrníky apelovat na rodiče, aby se výběr 
příspěvků zlepšil. TD bude poskytnut seznam přispívajících rodičů po jednotlivých třídách. Výbor 
prověří možnost využití QR kódů, které by zjednodušily za předpokladu, že rodiče doplní do 
poznámky pro příjemce třídu a jméno dítěte platby. 
 

3. Schválení převodu zůstatku fondu SRPŠ z roku 2022 do roku 2023 
 
V návaznosti na předcházející projednávaný bod navrhla předsedající, aby byl zůstatek fondu 
SRPŠ z roku 2023 převeden do roku 2024. Následně bylo přistoupeno k hlasování o převodu fondu 
SRPŠ z roku 2023 do roku 2024 a to v plné výši. Převod fondu SRPŠ z roku 2024 ve výši 
305 353,94 Kč do roku 2023 byl schválen. 
 
Schvalování: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

ze dne 24. 1. 2024 

ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE 
Spolku rodičů a přátel školy 

Praha – Kbely, z.s. 



 Zápis z členské schůze Spolku rodičů a přátel školy Praha – Kbely, z.s. ze dne 24.1.2024 Strana 2 z 2 

4. Finalizace plánu aktivit a čerpání fondu SRPŠ v roce 2024. 

 
Mezi přítomnými proběhla velmi podrobná rozprava nad jednotlivými projekty. Přítomní byli 
seznámeni s čerpáním finančních prostředků u jednotlivých projektů v roce 2023 i zpětnou vaznou 
ze strany vedení školy. 
 
Výstupy vzešlé z celkového projednání jednotlivých projektů včetně výše jejich finanční podpory a 
koordinujících osob jsou podrobně rozpracovány v příloze č. 1 tohoto zápisu. Výkonný výbor SRPŠ 
velmi uvítá aktivní zapojení co nejširšího počtu rodičů. O každém projektu bylo hlasováno 
samostatně s níže uvedeným výsledkem. Návrh čerpání fondu SRPŠ v roce 2024 tak byl schválen. 

 
Schvalování projektu „Děti dětem“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Družina“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Jazykový den“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Zahradní slavnost“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Rodičovské kavárny“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Kbelský psavec“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Sportovní dny“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Biatlon bez běhu“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Den deskovek“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Vánoční jarmark“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Profesím pod pokličku“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Dnes vaří děti“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Kreativní workshop“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování projektu „Ples“: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
Schvalování ostatních výdajů (režijní náklady SRPŠ, Propagace SRPŠ): pro 10 přítomných, proti 0,

  
5. Diskuze 
 

Mezi přítomnými byly diskutovány připomínky týkající se průběhu třídních schůzek. Rodiče 
v mnoha případech neznají všechny učitele svých dětí osobně, což nenapomáhá vzájemné 
komunikaci mezi rodiči a učiteli. Přítomní členové se rovněž podporují myšlenku, aby se sportovní 
dny konaly až poslední týden školy. Veškeré podněty VV probere s vedením školy. 
 
Závěr členské schůze byl věnován přípravám prvního společenského tanečního setkání rodičů 
a přátel školy (plesu), které se uskuteční 23. 3. 2024 v Lidovém domě.   

 
6. Závěr 
 

Členové výkonného výboru poděkovali všem přítomných členům za velmi konstruktivní debatu i 
ochotu aktivně se podílet na realizaci jednotlivých projektů SRPŠ. 
 

 
Přílohy:  

- Vyhodnocení čerpání fondu SRPŠ v roce 2023 
- Plán čerpání fondu SRPŠ v roce 2024 

 
V Praze dne 24. 1. 2024 
 
Zápis vyhotovila: Radka Jínová / Vladimíra Kolaříková 
Zápis schválil/a: Vladimíra Kolaříková / Radka Jínová / Radomír Švec    
  


